




10
years in HK

HK\$1000 Cash Voucher
港幣\$1000現金禮券

For reservations 訂座電話: 852. 2907 2218
 Shop 201, 2/F Hutchison House,
 10 Harcourt Road, Central, H.K.
 香港中環夏慤道10號和記大廈2樓201號舖

The Trademark "Lawry's" and "Lawry's Prime Rib" are licensed from Lawry's Foods, Inc.


CASH VOUCHER

This cash voucher entitles you and your guests to enjoy HK\$1000 off at Lawry's The Prime Rib, Hong Kong.
 憑此現金禮券惠顧香港Lawry's The Prime Rib，即可作現金HK\$1000使用。

Terms and Conditions This cash voucher is only valid for dine-in patronage at Lawry's The Prime Rib, Hong Kong. Applicable from 1 November 2016 to 30 April 2017. Not valid for use on 24, 25 and 31 December 2016, 1 January and 14 February 2017. Not applicable to tailored menus and cannot be used in conjunction with other promotional offers. Please make table reservations in advance and present this voucher before ordering. This is not refundable or cash redeemable. Any outstanding balance after deducting the face value must be settled by the bearer. This can only be used once and shall be collected upon redemption. There will be no reissuance in case of loss, damage or expiry. Incomplete, spoiled or photocopied certificates will not be accepted. Lawry's The Prime Rib Hong Kong reserves the final right of decision on all matters concerning the use of this voucher.

條款細則 此現金禮券只適用於香港Lawry's The Prime Rib之堂食惠顧。有效期由2016年11月1日起至2017年4月30日。不適用於2016年12月24、25及31日，以及2017年1月1日及2月14日。此現金禮券不適用於定製餐目並不可與其他推廣優惠同時使用。請提前預約訂座。請於點菜前出示此禮券。禮券不能兌換現金並不設找贖。顧客必須自行繳付禮券以外任何額外之費用。禮券只限用一次，兌換時必須交出作註銷。被毀壞，遺失或過期之禮券將不獲重發，影印本及不完整之禮券恕不接受。如有任何爭議，Lawry's The Prime Rib香港保留最終決定權。




10
years in HK

HK\$1000 Cash Voucher
港幣\$1000現金禮券

For reservations 訂座電話: 852. 2907 2218
 Shop 201, 2/F Hutchison House,
 10 Harcourt Road, Central, H.K.
 香港中環夏慤道10號和記大廈2樓201號舖

The Trademark "Lawry's" and "Lawry's Prime Rib" are licensed from Lawry's Foods, Inc.

CASH VOUCHER

This cash voucher entitles you and your guests to enjoy HK\$1000 off at Lawry's The Prime Rib, Hong Kong.
 憑此現金禮券惠顧香港Lawry's The Prime Rib，即可作現金HK\$1000使用。

Terms and Conditions This cash voucher is only valid for dine-in patronage at Lawry's The Prime Rib, Hong Kong. Applicable from 1 November 2016 to 31 October 2017. Not valid for use on 24, 25 & 31 December 2016 and 1 January, 14 February, 13 & 14 May, 17 & 18 June 2017. Not applicable to tailored menus and cannot be used in conjunction with other promotional offers. Please make table reservations in advance and present this voucher before ordering. This is not refundable or cash redeemable. Any outstanding balance after deducting the face value must be settled by the bearer. This can only be used once and shall be collected upon redemption. There will be no reissuance in case of loss, damage or expiry. Incomplete, spoiled or photocopied certificates will not be accepted. Lawry's The Prime Rib Hong Kong reserves the final right of decision on all matters concerning the use of this voucher.

條款細則 此現金禮券只適用於香港Lawry's The Prime Rib之堂食惠顧。有效期由2016年11月1日起至2017年10月31日。不適用於2016年12月24、25及31日，以及2017年1月1日、2月14日、5月13及14日、6月17及18日。此現金禮券不適用於定製餐目並不可與其他推廣優惠同時使用。請提前預約訂座。請於點菜前出示此禮券。禮券不能兌換現金並不設找贖。顧客必須自行繳付禮券以外任何額外之費用。禮券只限用一次，兌換時必須交出作註銷。被毀壞，遺失或過期之禮券將不獲重發，影印本及不完整之禮券恕不接受。如有任何爭議，Lawry's The Prime Rib香港保留最終決定權。